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Art. 43-vragen 
 
 
 
 
 
 
Aan : De College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Schagen 
Datum : 29 september 2023 
Betreft : Beleid microturbines 
_________________________________________________________________________________ 
 

De VVD Schagen heeft meerdere malen aandacht gevraagd om de inwoner beter te informeren over 

de mogelijkheden en het proces om bij te dragen aan het energieonafhankelijk worden van de 

reguliere energielevering. Hiermee kunnen de inwoners ook meer bijdragen aan het verduurzamen 

van de gemeente. 

 

Dit heeft geleid tot een informatiefolder van de gemeente die bijna voltooid was. Deze folder is door 

het college terug getrokken met de mededeling dat iedere aanvraag via consultaanvraag als 

maatwerk kan worden opgelopen. 

 

1. Hoeveel vragen zijn al via deze consultweg opgestart? 

2. Wat heeft u er aan gedaan om de inwoner duidelijk te maken dat het proces via een 

consultaanvraag dient te worden opgestart? 

3. Hoe en waar kan de inwoner dit proces terugvinden? 

 

De inwoner wil vooraf ook inzicht hebben in de verhoudingen van te maken kosten. Dit betekent 

naast inzicht in aanschafs- en plaatsingskosten ook inzicht in de te maken kosten bij de gemeente. 

 

4. Wanneer heeft het zin om een consult aan te vragen: valt ergens te achterhalen of het plan 

mogelijk binnen marges valt die gehanteerd worden, dus een vorm van “quickscan”? Of wordt 

dat pas tijdens een consult besproken? 

5. Hoeveel uren wordt ingeschat dat deze consultaanvragen kosten? 

6. Welke kosten worden in rekening gebracht voor deze consultaanvragen? 

7. Wat doet u er aan om het aantal uren voor de ambtelijke organisatie en de aanvrager m.b.t. deze 

type aanvragen te verminderen? 

 

Uw RIM nr. 57 geeft aan dat er geen nieuwe bestemmingsplannen in behandeling worden genomen. 

Dit is aanleiding voor de volgende vragen. 

 

8. Hoe gaat u om met consultaanvragen waarbij het bestemmingsplan niet duidelijk is m.b.t. de 

mogelijkheden van het plaatsen van een microwindturbine met verticale as? 

9. Indien dit zou moeten leiden tot (kleine) aanpassing van het bestemmingsplan, neemt u dit dan 

wel in behandeling, waarom, of heeft u een andere procedure voor ogen, welke? 
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Op de website is nog steeds een tekst en een brochure te vinden m.b.t. het plaatsen van een “mini-

windturbine”. U hebt in de beantwoording van de vragen van de VVD Schagen aangegeven dat de 

folder is ingetrokken en dat het proces via een consultaanvraag wordt opgestart. 

Door twee verschillende zaken via verschillende media te uiten, zorgt u voor verwarring en 

onduidelijkheid. 

 

10. Waarom zegt u het een in de beantwoording van de vragen en doet u het ander? 

11. Welke acties gaat u wanneer ontplooien om de inwoners van meer duidelijkheid te voorzien en 

hiermee het aantrekkelijker te maken voor de inwoner om bij te dragen aan verduurzamen en 

het energieonafhankelijker te worden? 

12. Hoever bent u al met het in kaart brengen van het proces m.i.v. 1 januari 2024 als de nieuwe 

Omgevingswet van kracht is? 

13. Wanneer denkt u m.b.t. de “miniwindturbines binnen bebouwde kom” het proces vanaf 1 januari 

2024 uit te dragen en hoe gaat u dat doen? 

 

Termijn 

Verzoeke de bovenstaande vragen voor 1 november 2023 te beantwoorden. 

 

Namens: 

de VVD Schagen 

 

 
R.A.J. Takes 


